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ZAPISNIK
sa 5. sjednice Odbora za gospodarski razvoj i poduzetniStvo

sastavljen dana 18. prosinca 2023. godite
u uredu gradonaEelnice Grada Ozlja

NAZOCNI:

ODSUTNI:

Darko Gor5cak, predsjednik
Sabina Angelina Latin, dlanica
Zdenko Zoretri, clan
Alen Bo5njak, clan
Lidija BoSnjak, gradona6elnica
Suzana Bakale, sluZbenica ovlaStena za privremeno obavljanje
poslova proielnika
Kristina KoZar Perez, voditeljica Odsjeka za proraaun, Iinancije i
Gospodarstvo
Marina Tucek, vi5i strucni suradnik za gospodarstvo i projekte
Erna Kranjdec, zapisnidarka
Igor Grgi6, dlan

Predsjednik Odbora Darko GorScak otvorio je sjednicu i konstatirao da su
prisutna cetiri dlana Odbora.

PredloZio je slijedeii:

DNEVNI RED

Toika 1.
ODLUI(A O II. IZMJET{AIUA I DOPUNAIUA PROGRAMA

RAZVOJA MALOG I SREDNJEG PODUZETIYIST.VA
NA FODRUEJU GRADA OZI.J.AZA2O2g. (X)DINU

Marina Tucek pojaSnjava todku dnevnog reda.
II. Izmjenama i dopunama Programa razvoja malog i srednjeg poduzetniStva na
podrucju Grada ozlja z.a 2023. godinu osiguravaju se dodatna frnancij ska sredstva
potrebna za financiranje mjera poticaja raztoja malog i srednjeg poduzetnistva i
obrtniStva radi stvaranja povoljnog poduzetnickog okruZenja, osiguranja preduvjeta

Zapoaeto u 15,00 sati

1. Odluka o II. izmjenama i dopunama Programa razvoja malog i srednjeg
poduzetniStva na podrucju Grada Ozlja za 2023. godinu

2. Razno

Dnevni red je JEDNOGLASNO usvojen.



za razvoj poduzetni6kih sposobnosti i jaianja poduzetnidke konkuretnosti na
podrucju Grada Ozlja te stvaranja novih poduzetnidkih generacija.
Ujedno se u Program unosi izmjena, pripremljena u suradnji s UdruTrnjem obrtnika
Grada Ozlja.
Obzirom na izmjene Pravilnika o pauSalnom oporezivanju samostalnih djelatnosti i
Zakona o porezu na dohodak, mijenja se potrebna dokumentacija propisana za
podnoSenje zahtjeva za potpore male vrijednosti iz Programa te se u svrhu
dokazivanj a obveze piacanja pauSalnog poreza na dohodak uvodi obvezna dostava
preslike IzvjeSca o pauSalnom dohotku od samostalnih djelatnosti i uplaienom
pau5alnom porezu na dohodak i priezu poreza na dohodak (Obrazac PO-SD).
S ciljem poticanja mreZe potpornih instituclja te drugih pravnih osoba malog
gospodarstva, uvodi se izmjena u cl. 7. tocci 6. Potpora udruZenju obrtnika Grada
Ozlja na nadin da se omoguiava dodjela sredstva u swhu organizacije manifestacija
s ciljem umreZavanja i povezivanja obrtnika kao i za zajednidko sudjelovanje ozalj skih
obrtnika na manifestacijatna izvan grada Ozlja. Ujedno se poveiavaju planirana
sredstva na iznos od 2.300,OO EUR.
Odredbom ilanka 2. propisana su financij ska sredstva u Prora6unu Grada Ozlla za
2023. godinu potrebna za provedbu akta. Obzirom na ve6i broj zaprknljenih zahtjeva
subjekata malog gospodarstva, poveiava se ukupan iznos sredstava namijenjen
korisnicima za 9.800,OO EUR i sada iznosi 3O.8OO,00 EUR u 2023. godini. Odredbom
clanka 3 . uj edno se povedava iznos planiranih sredstav a za U druLenje obrtnika Grada
Ozlja ta 2.3OO,0O EUR.
Za provedbu akta potrebno je osigurati dodatna linancijska sredstva u Proracunu
Grada Ozlja za 2022. godinu u iznosu od 9.800,OO EUR, u razdjelu O02: Jedinstveni
upravni odjel, Program raz\toja malog i srednjeg poduzetnistva - 3077, aktivnost
A3O1711: Pomoi obrtnicima, malim i srednjim poduzetnicima, te ukupan iznos
sredstava u Programu iznosi 30.8OO,00 EUR.
Slijedom navedenog, predTaie se Gradskom vijeiu usvajanje Programa kao u
prijedlogu.
Rasprava: -
UsvaJanje: JEDNOGLASNO, 4 ZA
Zak$uiak: Odluka o II. iztnjenama i dopunana Program rarzvoja Ealog i

srednjeg poduzetniitee oa podru6ju Grada Ozlja za20/23.
godinu

Sabina Angelina Latin je zamolila da se prodita dio iz zadnjeg zapisnika koji
govori o udestalosti sastajanja Odbora za gospodarski razvoj i poduzetnistvo.
Zapisnidarka Erna Kranjdec procitala je dio iz navedenog zapisnika:

" 
Sabina Angelina Latin je izrazila kritiku da se Odbor sastaje iskljuiiuo pred

sjednicu Gradskog uijeCa. MiSljenja je da bi se ouaj odbor trebao sastajati
ieSte.
Darko GorStak smatra opraudanim kntik). Sla e se da je potrebno ieSce
sostajanje i to minimalno jednom mjeseino kada bi se rasprauljale ideje koje
bi iile na sjednice Gradskog uijeCa. Predla2e da se to pocne pimjenjiuati od
01.01.2023. godine."
Sabina Angelina Latin je kazala da se postavlja pitanje demu postoji ovaj
odbor, Sto radimo i kakva mu je funkcija. Uloga predsjedavajudeg je vrlo
jasna. On je taj koji ,vuae". Tema i problema ima ali Odbor ne radi. Teme o
kojima trebamo raspravljati nisu nikada doSle na dnevni red.

Toika 3.
RAZ[{O



Darko GorSiak 1e kazao da aktivnost odbora ovisi o svim dlanovima. Gospoda
Latin je vrlo aktivna na odboru ali drugadije gledaju na stvari. Odekuje
inicijativu svih, ne samo od sebe. Oiito treba promijeniti nadin komunikacije.

Predsjednik Odbora zakljucuje rad sjednice u 15,3O sati.

Darko GorScak, predsjednik Odbora:

Sabina Angelina Latin, dlanica

Erna Kranj cec, zapisnidar


